
 
 

Referat 
 
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 
den 9. februar kl. 18.30- 21.00, 2022 

 
 
 

 
STED: Flauenskjold Skole 

 
 

 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Julie Aaen FL  
Malene Frølund               HJ Afbud Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Henrik Lykke FL Afbud Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL Afbud Peter Græsdal Tanbæk FL  
Mads U. H. Pedersen FL  Helle Faber KL  
Mette Thaarup KL  Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL Afbud Rie Dam Vineke HJ  
Laila Hejlesen KL     
Elever:   Pia Bering   
Mille Vestmark Nielsen og 
Nanna Louise Hornhøj Pedersen 

FL  Hans Jørgen Bæk   

Eva Ørum  
Maria Toft 

HJ Afbud    

Helene Borrisholt 
Natasha Hejlesen Christensen 

KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

18.30-18.45    
1. Referat og opsamling fra sidste møde. 

Trafiksituationen på Klokkerholm Skole 
Trafiksituationen på Hjallerup Skole 

 
 
 
 
 
       

  
1. Referat og opsamling fra sidste møde 

Der var ingen bemærkninger til det ud-
sendte referat. 
 
Der er ikke blevet fulgt op på trafiksitua-
tionen på Klokkerholm Skole endnu, da 
der har været rigtig mange opgaver ifm. 
COVID-19. 

 



Side 2 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kl. 18.30-19.15 

2. Arbejde skolevis. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
På Hjallerup Skole har Heidi Selmer og 
BÆK været nede og se på trafikken ved 
Præstevænget. 
Der kan nemt opstå nogle farlige situati-
oner, men der er variation imellem de en-
kelte dage. 
Der tages kontakt til Kaj fra Trafik og vej 
for at få drøftet trafiksituationen med 
kommunen. 
Der arbejdes desuden med en forsøgs-
ordning med flere skolepatruljer. 
 
Der blev stillet spørgsmål til hvilke dato-
er ansættelsesudvalget skal mødes ift. 
stillingsopslag og ansættelsesdatoer. 
Heidi Selmer kontakter Carsten Otte ift. 
en afklaring af datoer. 
 
Der blev fulgt op på brandøvelser på sko-
lerne. 
Der har været afviklet brandøvelse på 
Flauenskjold Skole. Der har også været 
afholdt brandøvelse på Klokkerholm 
Skole, her er der nogle problemer ifm. 
brand, som der skal håndteres. 
På Hjallerup Skole er brandøvelsen ud-
skudt til starten af maj måned. 

 
 

2. Arbejde skolevis 
 
Klokkerholm 
Der mangler forberedelseslokaler for læ-
rerne i K-klassen og toiletfaciliteter. Der 
ønskes derfor en afklaring af, hvordan 
man kan finde en løsning på dette i peri-
oden frem mod der skal bygges nyt. 
 
Hjallerup 
Drøftelse af skolefest og nytænkning af 
denne. 
 
Flauenskjold 
Der var en drøftelse af et kommende ar-
bejde med overgange helt fra børnehaver 
og frem til 6. klasse. 
 
Eleverne havde ikke nogen nye projekter 
på nuværende tidspunkt. 
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3. Eleverne – hvad er I optager af lige nu 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
19.20-20.00. 

4. Sager 
 
Skolebestyrelsesvalg 2022 

- Tidsplan/procedure (bilag) 
- Hvem er på valg/genopstilling? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Godkendelse af regnskab 
Punktet skal bruges under budget 2022 

 
 
 

Budget 2022 
- Budget på distriktet 
- Budget på løn 
- Herunder orientering om et 

kommende møde med skolebe-
styrelsesformændene og di-
striktsskolelederne om resurser 
til specialtilbuddene.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
3. Eleverne – hvad er I optager af lige nu 

 
Klokkerholm 
Elevrådet er i gang med at planlægge fa-
stelavn. 
 
Hjallerup 
Elevrådet skal planlægge nogle aktivite-
ter i forbindelse med fastelavn i indsko-
lingen. 
 
Flauenskjold 
Eleverne havde ikke nogen nye projekter 
på nuværende tidspunkt. 
 
 

4. Sager 
 
Skolebestyrelsesvalg 2022 
BÆK gennemgik proceduren og tidspla-
nen for skolebestyrelsesvalget. 
 
Der skal afholdes valgmøder mellem d. 
9/5 og 23/5 og valget skal være afsluttet 
senest d. 13/6. 
 
Der blev nedsat en valgbestyrelse bestå-
ende af: 

- BÆK 
- Heidi Selmer 

 
Godkendelse af regnskab 
BÆK gennemgik regnskabet for 2021. 
Bestyrelsen tog regnskabet til efterret-
ning. 

 
Budget 2022 
BÆK gennemgik budgettet for 2022. Der 
tages 1,169 fra almenområdet, der bruges 
til at finansieres et ekstraforbrug på spe-
cialundervisningsområdet. 
 
Det betyder, at der tages en rigtig stor 
andel af det overskud, som tidligere har 
været i Distrikt Hjallerup. 
 
Der skal findes midler til at indkøbe nye 
lærercomputere i 2022. 
 
Det udfordrer budgettet i 2022. 
 
De udfordringer der er med det kommen-
de budget drøftes mellem distriktsskole-



Side 4 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Møde med k-klassen forældre. 
Det er nu muligt at mødes igen, så måske 
skal vi aftale et tidspunkt. 

 
 
 
     Kl.20.00-20.30 

5. Orientering 
 
Corona og håndtering af dette. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Orientering om opfølgning på triv-
selsmålingerne. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

lederne og skolebestyrelsesformændene 
med henblik på en henvendelse til det po-
litiske niveau. 
 
Der var opklarende spørgsmål til budget-
tet, hvorefter budgettet blev taget til ef-
terretning af skolebestyrelsen.  
 
Møde med k-klassen forældre. 
Der skrives en orientering ud til foræl-
drene og hvis der kommer en tilbagemel-
ding fra forældrene med et ønske om et 
møde, så planlægges dette. 

 
 

5. Orientering 
 
Corona og håndtering af dette 
Sygefravær pga. corona udfordrer be-
mandingen i såvel SFO’erne som på sko-
lerne. 
Der var en stor tak til hele personalet i 
både skole og SFO fra skolebestyrelsen 
og skolernes ledelse for den fantastiske 
indsats der er blevet ydet i perioden med 
COVID. 
 
Orientering om opfølgning på triv-
selsmålingerne 
Der har været stor bevågenhed omkring 
trivselsmålingerne fra politikkerne i bør-
ne- og skoleudvalget. 
 
På Hjallerup Skole 
Ledelsen har deltaget i teammøder efter 
jul, hvor der har været drøftet resultatet af 
arbejdet med trivselsmålingerne fra for-
året 2021. 
Lærerne har haft drøftet handleplanerne 
med deres klasser og nu afventer vi resul-
taterne de nye trivselsmålinger, som skal 
være afviklet senest d. 18/2. 
 
På Klokkerholm Skole har læringsmiljø-
vejlederne været involveret i at udforme 
nogle tiltag i de enkelte klasser på bag-
grund af trivselsmålingerne. 
Man afventer resultaterne af de nye triv-
selsmålinger. 
 
På Flauenskjold Skole kommer Peter 
rundt i klasserne i indskolingen i de 
kommende uger for at drøfte status på 
trivselsmålingerne. 
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Byggeri på skolerne       
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opfølgning på teams mødet om kollek-
tiv trafik 

 
 
 
 
 
 

6.  Formanden 
 
  3 punkter til Facebook 

            

På mellemtrinet har lærerne også haft 
samtaler om trivselsmålingerne med klas-
serne. 
 
Byggeri på skolerne 
På Flauenskjold Skole er der planlagt ny-
bygning af toiletter, som skal erstatte de 
nuværende gårdtoiletter. 
 
Renoveringen af H/D-lokalet på Klok-
kerholm Skole skrider frem næsten efter 
planen. Det forventes at bliver afsluttet i 
uge 20. 

 
Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO. 
 
SFO’erne 
Der er styr på personalesituationen i alle 
SFO’erne. 
 
Hjallerup 
Det ser ud til at der bliver 3 klasser på 
kommende 0. årgang, men vi kender 
endnu ikke det endelige elevtal på kom-
mende 0. årgang. 
 
Flauenskjold 
Der er ansat en pædagog i en jobrotati-
onsstilling frem til sommerferien. 
 
Klokkerholm 
 
Opfølgning på teams mødet om kollek-
tiv trafik 
Laila Hejlesen og Michael Ring deltog i 
mødet på vegne af skolebestyrelsen. 
Laila rejste problemstillingen omkring 
kørsel med skolebus, når man vælger en 
anden skole end distriktsskolen. 
 

6. Formanden 
 
3 punkter til Facebook 

- Der skal være skolebestyrelses-
valg til foråret 

- Skolevise drøftelser 
o Hjallerup – Nytænkning 

af skolefesten 
o Klokkerholm – driften 

af skolebusserne  
o Flauenskjold – over-

gange 
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7. Emner/punkter til næste bestyrelses-

møde 
 
 
 
 
 
 
8.  Eventuelt. 

           

 
7. Emner/punkter til næste skolebestyrel-

sesmøde 
- Mulighed for at lade eleverne 

drøfte emner på tværs af sko-
lerne 

o arrangementer 
 
 

8. Eventuelt 
 
Forslag til ferieplan for skoleåret 
2023/2024 blev gennemgået og skolebe-
styrelsen indstiller til at ferieplanen god-
kendes. 
 
BÆK orienterede om, at der er kommet 
forslag til omprioriteringsforslag til bud-
get 2023. Skolebestyrelsen skal senere 
afgive høringssvar i forhold til dette. 
 
Skole og forældre inviterer til et webinar 
d. 12/3 og 26/3. BÆK sender invitationen 
med referatet ud. 
 

        
Næste skolebestyrelsesmøde er torsdag 
den 17. marts på Hjallerup Skole. 

 

 
Udgivelsesdato:     10/2-2022 Referent: MR 
 


